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Referat: 

 Meddelser: 
Nyt fra formand 
Skoleleder 
Elever 
Medarbejdere 
 

 Formand: 
Formand og skoleleder har været til dialogmøde (hele 
FMK) om alt det nye som er på vej. Opfattelsen er, at 
Nordagerskolen er godt rustet til dette. Særligt 
spændende er fx øget mulighed for praktik. 
En forælder har stillet spørgsmål ved vores princip for 
skolerejser. Bestyrelsen har fastholdt princippet. 
Arbejdsgruppen har inviteret til dialog. 
Næste møde d. 3/12 får vi besøg af en konsulent fra 
Skole og Forældre. 
 
Skoleleder: 
Ledelsen har et godt samarbejde med 
medarbejderrep. 
Alle skolerne i FMK arbejder frem mod 
Fællesskabende Læringsmiljøer, og tingene går godt. 
 
Elever: 
Elevrådet har tre mål for dette års arbejde. 

• Drikkeautomater 

• Arbejdspladser for eleverne 

• Muligheden for at udskolingselever kan 
komme i byen igen. 

Eleverne vil lave oplæg på kommende 
skolebestyrelsesmøder. 
 
Medarbejdere: 



Der er gode snakke på tværs af afdelinger om bl.a. 
Fællesskabende Læringsmiljøer. Hverdagen er præget 
af travlhed, og der er mange opgaver. Samtidigt er der 
forældremøder mv. 
 

1. Kort orientering om 
skolens økonomi 
 
 

O 
5 
min. 

Det ser stadig fornuftigt ud med økonomien, og det 
underskud vi tidligere har meldt ud, ser ud til at holde 
dvs. mellem -300.000,- kr. og -500.000,- kr. 
Målet er, at skolen har en stabil økonomi, hvor vi har 
mulighed for at prioritere ønsker i højere grad. 
Ledelsen har fået første udkast budget 2025, men dog 
ikke med ajourførte elevtal og andre store poster som 
refusioner. 
Når vi har et sikkert grundlag, så gennemgår ledelsen 
mere detaljeret for bestyrelsen for hvordan en 
skoleøkonomi er sat sammen. 
 

2. Den nationale 
Trivselsmåling 
 

O 
10 
min. 

Hvert skoleår svarer eleverne på en national 
trivselsundersøgelse. Alle årgangsteams har kigget på 
data, og udvalgt fokuspunkter, som de vil arbejde 
med den kommende periode. 
Elevråd, og medarbejdere, har større fokus på 
fællesskaber, hvilket skolen håber vil styrke trivslen 
yderligere. 

3. SBs Årshjul 
 
 

D/B Udsættes til januar 

4. Lejrskole D Udsættes til januar 
 

5. Busser 
 

D Udsættes til januar 

6. Oplæg til arbejdet i 
forældrerådet 
 

D Flot arbejde. Med få rettelser/tilføjelser, og en anden 
opsætning, og når den er taget op på et 
personalemøde, så er kan den deles med forældre – 
og gives fysisk til nye forældre i BHK og ved 
indskrivning senere i skoleforløbet. 
En rep. Fra bestyrelsen kommer ud på årets første 
forældremøder. 

7. Skolefoto D https://nyheder.tv2.dk/samfund/2024-10-04-skole-
dropper-gammel-tradition 
Eleverne synes det er en god tradition, da man kan 
kigge tilbage på klassebilleder. 
Skolen har lavet en aftale gældende 5 år frem. For 
skolen er det et godt arbejdsredskab at have 
opdaterede fotos af eleverne. I forbindelse med 

https://nyheder.tv2.dk/samfund/2024-10-04-skole-dropper-gammel-tradition
https://nyheder.tv2.dk/samfund/2024-10-04-skole-dropper-gammel-tradition


 

skolens aftale, så har skolen fået materiale som kan 
bruges i reklameøjemed. 
Personalet oplever det som en hyggelig stund. 
Skolen fortsætter som hidtil 

8.  Mobiltelefoner D https://www.dr.dk/nyheder/indland/skole-forbyder-
sociale-medier-elever-under-13-aar 
Forældre er påvirkede af at deres børn har FOMO 
(Fear Of Missing Out). 
Personalet oplever, at det går godt med at aflevere 
mobiltelefoner. Desværre er mange elever stadig på 
SOME på deres Chromebooks, og derfor er det 
relevant at tage snakken både på skolen, men også på 
forældremøder (se ovenfor). 
Ansvaret for elevernes færden og ageren på SOME i 
fritiden ligger hos forældrene, men skolen er en vigtig 
medspiller i fht. at danne digitalt ind i fællesskabet. 
Når der dukker episoder op i de enkelte klasser, så 
håndteres det. 
Skolen kigger ind i om der er en mulighed for at 
arbejde med området. 

9. Vikartimer og indhold D Forældrene oplever at der har været mange 
vikartimer med et svingende niveau. 
Timerne kan have et større og mere fagligt relevant 
indhold, også ved fravær. 
Ved kendt fravær er der planlagt et indhold. 
Ved sygdom anvendes ugeplaner og PLC mv. 
Langt de fleste vikarlektioner er i år dækket internt af 
kendte voksne. 
Skolen har ikke nået at arbejde yderligere med 
området. 

10. Evt. 
 

 Tandlægen bygger snart ud, hvilket kan give nogle 
trafikale udfordringer om morgenen. 
Eleverne arbejder videre med vandautomat. 
Ros til ledelsen for at drive god skole 

11. Lukket punkt   
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